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Fra Egelunden 30 

Forslag 1) 
 
Som tidligere aftalt, fremsender vi hermed følgende forslag til vedtagelse på den kommende 
generalforsamling: 

 
Da der åbenbart endnu er en ledig plads på vort antenneanlæg, ønsker vi TV2-news tilføjet til de kanaler der 
allerede findes på grundpakken. 
Vi er opmærksomme på, at dette vil betyde en mindre forhøjelse af antennebidraget. 

 
Forslag 2) 

 
Steen Arne oplyste på generalforsamlingen i 2011, at en muldvarpefænger var villig til at bekæmpe vore 
muldvarpe/mosegrise for et årligt honorar, angiveligt kr. 200,- 
pr. parcel, forudsat der var fuld tilslutning. Da problemet siden ikke er blevet mindre, foreslår vi en 
afstemning om dette på den kommende generalforsamling for at dette forhåbentlig kan blive sat i værk 
allerede i denne sommer. 
 

Fra Fyrrelunden 54 

Muldvarpebekæmpelse vil vi meget gerne have behandlet på næste generalforsamling, og vi vil bestemt 

bakke op omkring et forslag vedr. fælles muldvarpebekæmpelse, hvis udgiften på ca. 200 kr/årlig pr. 

grundejer står ved magt. Det ser ud som om problemet langt fra er forsvundet siden sidste år, og der synes 

at være flere og flere grundejere, der er plaget af muldvarpe. Det virker logisk, at problemet bør løses i 

fællesskab. Samtidig bør det måske også overvejes, om der er en grund til, at vi i de senere år er plaget 

meget af muldvarpe på grundstykkerne. Vi har hørt den teori, at de gentagne rydninger af fællesarealet har 

medført at muldvarpene er flygtet ind i haverne i stedet. Hvis den teori har nogen berettigelse (hvilket 

bestyrelsen måske også med fordel kan undersøge?), bør man eventuelt også overveje at ændre adfærd i 

forhold til rydning af fællesarealet. 


